
Tartu Vallavolikogu Kogukonna-ja kultuurikomisjoni koosoleku protokoll nr. 21/10.10.2023  

Koosolek toimub Äksi Raamatukogumajas, algus kl. 16.00 

Osalevad kõik komisjoni liikmed:  Aune Sepp, Jaanika Kreela, Külli Suvi, Veronika Täpsi, Meeli Kruus, 

Meelis Villems, Mariann Vink. 

Päevakord ja koosoleku käik: 

1. Valla kahe Raamatukogu põhimääruse muutmine. 

Seoses Elistvere Raamatukogu sulgemisega, korraldatakse lugejate üleviimine Tabivere ja 

Maarja- Magdaleena Raamatukogude nimistutesse. 

Samuti jagatakse Elistvere Raamatukogu raamatud teiste valla raamatukogude vahel ära. 

Tunnistatakse kehtetuks Elistvere Raamatukogu põhimäärus. 

Komisjoni ettepanekud: 

• Esitatud eelnõus palume parandada Maarja- Magdaleena Raamatukogu põhimääruse 

eelnõus tähe-ja õigekeelsusvead , §2 (2), §2 (3) 7), §2 (3) 12). 

• Samuti palume muuta §2 (3) 8): raamatukogudes ei osutata juba ammu tasulisi 

eriteenuseid-paljundustööd, väljatrükid, skaneerimine. 

• §4 (2) Kaaluda Vallavalitsusel nõukogu nimetamist 3-ks aastaks, sest tänaseks on 

nõukogud töötanud juba 3 aastat ning kuna kogunetakse nii harva, siis oleks pikem 

periood mõttekam. 

Komisjon hääletab: põhimõtteliselt eelnõuga nõus 7 komisjoni liiget. 

2. Tartu valla jäätmekava kinnitamine.  

Vaatamata sellele, et uue Jäätmekavaga on vallakodanikele antud võimalus tutvuda valla 

kodulehe kaudu, ei ole uus kava selge ka kõigile komisjoni liikmetele.  

Soovitame raamatukogudesse voldikud või teavituslehed teha ning vallalehes avaldada 

põhjalik selgitus koos illustratsioonidega. Hea oleks, kui see oleks eraldi lehel, et inimesed 

saaksid selle endale koju nähtavale kohale paigaldada.  

Elanike teavitamine võiks jätkuda ka edaspidi pidevalt, et uue jäätmekäitlemisega harjumine 

läheks kiiremini. 

Komisjon hääletab: eelnõuga nõus 7 komisjoni liiget. 

3. Kohapeal algatatud küsimused: 

Mariann Vink esitab Saadjärve küla probleemi: Kukulinna-Saadjärve-Õvanurme tee ääres 

ulatub ühe kinnistu kõrghaljastatud ala suurele asfaltteele liiga lähedale. Sealt on halb autoga 

mööda sõita, sest suured puud varjavad juba nähtavust teel. 

Anname teada Vallavalitsusele ja vajadusel Maanteeametile. 

              Koosolek lõppes kl. 17. 15,  Juhatas ja protokolli koostas  Aune Sepp. 

                                                                                                           Allkiri digitaalne 


